



Canada

UNCLASSIFIED

OTTAWA, January 18, 1991

CIRCULAR DOCUMENT

Admin No. 5/91 (IDR)

NATIONAL DEFENCE COLLEGE

Overseas Field Studies Programme

1. The purpose of this document is to provide missions and divisions with background information on the National Defence College and in particular on its programme of overseas field studies. The success of NDC's field studies is largely dependent upon the role played by missions and the information contained in this paper should prove useful to them in planning such visits.

2. The National Defence College, which has been in existence since 1947, is operated in the national interest by the Department of National Defence on behalf of the Government of Canada. It enjoys the particular support of External Affairs and International Trade Canada.

FOR ACTION:

Heads of Mission

FOR INFORMATION:

Deputy Ministers

Assistant Deputy Ministers

Directors General

Directors

SANS COTE

OTTAWA, le 18 janvier 1991

CIRCULAIRE ADMINISTRATIVE

No. 5/91 (IDR)

COLLEGE DE LA DÉFENSE NATIONALE

Programme de voyages d'études outre-mer

1. Le présent document vise à donner aux missions et aux directions des renseignements généraux sur le Collège de la Défense nationale (CDN) et, notamment, sur son programme de voyages d'études outre-mer. Le succès de ces voyages dépend en grande partie du rôle joué par les missions et les renseignements ci-dessous devraient aider celles-ci à planifier les visites du CDN.

2. Fondé en 1947, le Collège de la Défense nationale est administré dans l'intérêt nationale par le ministère de la Défense nationale, au nom du gouvernement du Canada et il est aidé dans sa tâche par les Affaires extérieures et Commerce extérieur Canada. Le CDN est placé sous l'autorité

.../2

POUR SUITE A DONNER:

Chefs de mission

A TITRE D'INFORMATION:

Sous-ministres

Sous-ministres adjoints

Directeurs généraux

Directeurs